
Sprawozdanie Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Handlu 

za 2024 rok 

 

W 2024 roku (okres sprawozdawczy od 7 maja do 31 grudnia) Komisja Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Handlu realizowała działania zgodnie z przyjętym planem pracy. Komisja odbyła 

łącznie 10 posiedzeń: 4 posiedzenia indywidualne i 6 posiedzeń wspólnych z innymi komisjami 

Rady Miejskiej. 

 

Działania Komisji: 

1. Członkowie Komisji brali czynny udział w posiedzeniach Komisji i Sesjach Rady Miejskiej. 

2. Komisja opiniowała projekty uchwał na sesje. 

3. Zapoznawała się z korespondencją wpływającą do RM, omawiała korespondencję i 

przedstawiała swoje stanowisko, jeśli była taka konieczność. 

4. Komisja współpracowała z Wydziałem Ekologii i Gospodarki Odpadami, a Członkowie Komisji 

brali udział w procesie szacowania szkód powstałych w wyniku niekorzystnych zjawisk 

atmosferycznych. 

5. Komisja analizowała kolejność i konieczność działań związanych z infrastrukturą drogową, 

a także uczestniczyła w pracach nad budżetem. 

6. Komisja wystąpiła z wnioskiem do Wód Polskich (za pośrednictwem Urzędu) o oczyszczenie 

rzeki Czarnej. Pomimo negatywnej odpowiedzi nie poddajemy się i działamy dalej w tym 

temacie. 

7. Ponadto omawialiśmy różne tematy (elektryfikacja, wodociągi, gaz kanalizacja, drogi, 

melioracja, dziki, bobry) a także tematy bezpośrednio przekazywane nam przez mieszkańców. 

 

 

W imieniu swoim i członków KROŚiH bardzo dziękuję Kierownictwu Urzędu, Prezesowi ZGK, 

Dyrektorom Jednostek Organizacyjnych, Naczelnikom i Pracownikom poszczególnych 

Wydziałów Urzędu za dobrą współpracę, za szczegółowe objaśnienia dotyczące różnych 

tematów, za cierpliwość i poświęcony nam czas. Bardzo dziękuję Paniom z Biura Rady a 

w szczególności Pani Urszuli za dobrą współpracę, za pomoc i za obsługę posiedzeń naszej 

Komisji. 

Dziękuję członkom KROŚiH - Radnej Arlecie i Radnemu Tomaszowi za bardzo dobrą 

współpracę. 

 

 

Przewodnicząca Komisji  

Bożena Molak 


